
У К Р А Ї Н А

КІРОВОГРАДСЬКА МІСЬКА РАДА

П Р О Т О К О Л   №  16
виїзного засідання постійної комісії Кіровоградської міської ради 

з питань промисловості, транспорту, зв’язку, торгівлі, сфери послуг,
захисту прав споживачів

від 12 травня 2017 року м. Кропивницький

Голова комісії Бєжан М.М.

Присутні члени комісії: Мельниченко  О.К.  –  заступник  голови
комісії, 
Яремчук В.С. – секретар комісії,
Ксеніч В.М.

Відсутні члени комісії: Калапа С.Г., Кріпак С.В., Рокожиця О.Л.

Запрошені: Вербецький  К.Б. –  автор  електронної
петиції,
Вергун  О.С.  –  начальник  управління
розвитку  транспорту  та  зв’язку
Кіровоградської міської ради,
Луценко  О.В.  –  директор  комунального
підприємства  «Електротранс»
Кіровоградської міської ради»

Присутні: представники засобів масової інформації

Порядок денний:
1.  Про  розгляд  Перспективного  плану  розвитку  комунального

підприємства «Електротранс» Кіровоградської міської ради» та аналіз роботи
за 2016 рік

Доповідає: Луценко  О.В.  –  директор
комунального  підприємства
«Електротранс»  Кіровоградської
міської ради»

2.  Про  виконання  протокольного  доручення  постійної  комісії  
від  23  березня  2017  року  протокол  № 15  щодо  опрацювання  електронної
петиції стосовно тролейбусного сполучення за маршрутом № 274 (8 км до
101-го  мікрорайону)  м.  Кропивницький  –  сел.  Нове,  Фортечний  район,  
м. Кропивницький



Доповідає: Луценко  О.В.  –  директор
комунального  підприємства
«Електротранс»  Кіровоградської
міської ради»

3. Про розгляд скарг громадян, які надійшли до управління транспорту
та зв’язку Кіровоградської міської ради щодо незадовільної роботи міського
пасажирського транспорту

Доповідає: Вергун  О.С. –  начальник  управління
розвитку  транспорту  та  зв’язку
Кіровоградської міської ради

1. СЛУХАЛИ:
Луценка О.В., який ознайомив членів комісії з Перспективним планом

розвитку  комунального  підприємства  «Електротранс»  Кіровоградської
міської  ради»  (додається),  підготовленим  аналізом  основних  фінансових
показників за 2016 рік (додається) та із схемою руху майбутніх автобусних
маршрутів (додається).

В  обговоренні  питання  взяли  участь  Бєжан  М.М.,  Яремчук  В.С.  
та Вергун О.С.

ВИРІШИЛИ:
1. Взяти до відома інформацію директора комунального підприємства

«Електротранс» Кіровоградської міської ради» Луценка О.В. 
2.  Доручити  управлінню  розвитку  транспорту  та  зв’язку

Кіровоградської  міської  ради в  обов’язковому порядку  винести на  розгляд
засідання  постійної  комісії  Кіровоградської  міської  ради  з  питань
промисловості,  транспорту,  зв’язку,  торгівлі,  сфери  послуг,  захисту  прав
споживачів  затвердження  маршрутів  та  розподіл  придбаних  транспортних
засобів.

Результати голосування:
«за» – 4 (одноголосно).

Рішення прийнято.

2. СЛУХАЛИ:
Луценка О.В., який ознайомив членів комісії з розрахунком будівництва

1 км тролейбусних ліній (додається).
В  обговоренні  питання  взяли  участь  Бєжан  М.М.,  Яремчук  В.С.,

Вергун О.С. та Вербецький К.Б.

ВИРІШИЛИ:
Доручити управлінню економіки Кіровоградської міської ради:
вивчити  та  перевірити  розрахунки,  надані  директором  комунального

підприємства «Електротранс» Кіровоградської міської ради» Луценком О.В.;
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запропонувати  можливість  залучення  інвестиційних  коштів  для
розвитку мережі електричного транспорту у м. Кропивницькому;

надати письмову інформацію щодо вирішення вищезазначених питань
на  розгляд  постійної  комісії  Кіровоградської  міської  ради  з  питань
промисловості,  транспорту,  зв’язку,  торгівлі,  сфери  послуг,  захисту  прав
споживачів у термін до 15 липня 2017 року.

Результати голосування:
«за» – 4 (одноголосно).

Рішення прийнято.

3. СЛУХАЛИ:
Вергуна О.С., який  проінформував про результати розгляду скарг, які

надійшли  до  управління  розвитку  транспорту  та  зв’язку  Кіровоградської
міської  ради від  мешканців  міста  щодо  незадовільної  роботи  міського
пасажирського транспорту.

В обговоренні питання взяли участь Бєжан М.М. та Яремчук В.С. 
Начальник  управління розвитку  транспорту  та  зв’язку

Кіровоградської  міської  ради Вергун  О.С.  відповів  на  запитання  членів
комісії.

ВИРІШИЛИ:
Доручити  управлінню розвитку транспорту та зв’язку  Кіровоградської

міської ради:
надіслати  лист  до  Управління  Держпраці  у  Кіровоградській  області

щодо здійснення перевірки підприємств, які обслуговують міські маршрути
м.  Кропивницького  (крім  комунального  підприємства  «Електротранс»
Кіровоградської міської ради»);

надати інформацію щодо результатів перевірки Управлінням Держпраці
у  Кіровоградській  області  на  розгляд  постійної  комісії  Кіровоградської
міської  ради  з  питань  промисловості,  транспорту,  зв’язку,  торгівлі,  сфери
послуг, захисту прав споживачів.

Результати голосування:
«за» – 4 (одноголосно).

Рішення прийнято.

Голова комісії М.Бєжан

Секретар комісії В.Яремчук
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